
 

ÅRSMØTE I RENDALEN IDRETTSLAG 2024 
Mandag 18.03. kl 19.00 

Øiseth Hotell. 

 
1. Godkjenne de stemmeberettigede. Godkjent 

2. Godkjenne innkallingen og saksliste. Godkjent 

3. Velge ordstyrer, sekretær, samt 2 til å underskrive protokollen. 

Ordstyrer: Nina Haarseth 

Sekretær: Kari L. Finstad 

Signere protokoll: Lars Erik Bjøntegaard og Erling Evenstuen 

4. Laget og gruppene sine årsmeldinger.  

Hovedlaget: Godkjent 

Turgruppa: Godkjent 

Fotballgruppa: Godkjent 

Skigruppa: Godkjent 

Hundekjørergruppa: Godkjent 

Barneidrettsgruppa: Godkjent 

5. Laget og gruppene sine regnskap. Kristoffer L gjennomgikk nøkkeltall for 
hovedlaget og undergrupper. Godkjent 

6. Innkomne saker og forslag. 

6.1.Finndalshyttas framtid (eget vedlegg årsmøtepapirer) 

Innspill fra Tore Hornseth formidlet av Hilde Nystuen: selge hytta og sette av 
pengene til formålet «vinteraktiviteter». 



Forslag fra Lars Erik Bjøntegaard: ikke leie ut denne sommeren, få tilstandsrapport 
og innkalle til ekstraordinært årsmøte for å vurdere salg. 

Kommet inn forslag, formidlet av Nina Haarseth, om at medlemmer av RIL kan få en 
forkjøpsrett før evt salg på det åpne markedet.  

Årsmøtet godkjente at styret jobber videre med å få en teknisk tilstandsrapport/takst 
så snart snøen har gått.  

Forslag om ny innstilling til ekstraordinært årsmøte i april på å gi styret fullmakt til å 
avgjøre salg av Finndalshytta, og evt gjennomføre prosessen.   

7. Medlemskontingent for 2025  

Endret til enkeltmedlem: 250 kr, Familiemedlemskap: 600 kr. Godkjent 

8. Vedta lagets og gruppenes budsjett, med arbeidsplaner.  

8.1. Lag og gruppers budsjett med arbeidsplaner  

Kristoffer Låg gjennomgikk budsjett for hovedlaget. Kommentar fra Lars 
Jørgen: Innkjøp av merch (flagg og skjerf) for videresalg. Dette skal kjøpes 
inn av hovedlaget, og må legges til i budsjettet. Ca 20 000 kr i utlegg. 

Ledere for de enkelte undergrupper gjennomgikk egne budsjett. 

Alle budsjetter godkjent. 

 

Nina Haarseth gjennomgikk arbeidsplan for hovedlaget. 

Kommentar til hovedlaget fra Lars Jørgen Romenstad: arrangere en 
infokveld/foreldremøte med informasjon om aktivitetene, hva som kreves 
(ikke kreves) for å drive et idrettslag på dugnad. Holdning og oppførsel. 
Hvordan representerer vi RIL? Synliggjøre tilbud og innhold, Stand på 
grendafestivalen på Åkrestrømmen? Et infohefte som kan deles ut? Styret 
tar forslagene med i sitt videre arbeid.  

Ledere for undergruppene gjennomgikk sine arbeidsplaner. 

Alle arbeidsplaner godkjent. 

8.2 Prosjekt Lys og ballnett Kvernesodden  

Innspill fra Lars Erik på at vi setter en høyere sum som ramme på 
egenkapital slik at evt manglende innkomne midler ikke står til hinder for å 
sette i gang prosjektet.  

Årsmøte setter en ramme på bruk av egenkapital på inntil 750 000.  



9. Behandle lagets organisasjonsplan. Godkjent 

10. Behandle Lov for RIL – endring Godkjent 

11. Valg 
 
Valgkommiteen jobber videre pga vakant leder fotballgruppa. Siste frist mandag 29.04. 
Det innkalles l ny  ekstraordinært årsmøte for bl.a. valg av ny leder for fotballgruppa 
mandag 29.04. kl 19.00 på Øiseth Hotell.   
 
 
Leder RIL takker av avgå e styremedlemmer 
 

Styret/RIL 

 

Signert: 

 

 

--------------------------------------------------   ------------------------------------------
Lars Erik Bjøntegaard     Erling Evenstuen 

Mobile User


